

CELL PUMP



Progressive
Creatine-NO System
Essential pre-workout
composition

- Tricreatine Malate (TRCRM)
- Creatine Monohydrate
- L-Arginine AKG (AAKG)
- L-Arginine HCl
- Taurine

490 g

70 PORTIONS

Food supplement with sweeteners/
Nahrungsergänzungsmittel mit
Süßungsmitteln/ Supplement diety.
Zawiera substancje słodzące.



EN CELL PUMP Food supplement in powder with sweeteners. An essentially and functionally ground-breaking blend of creatines and forms of nitrogen oxide precursors (NO), supplemented with the active ingredients that are highly valued by professionals who use them during the most intense parts of their training. Among these special ingredients there is niacin that helps maintain normal energy metabolism. The product is intended for adults, especially for physically active people and sportsmen. **Recommended use:** take 1 portion a day about 30 minutes before training. Dissolve 1 portion (7 g of powder = 1 scoop) in 250 ml of water; use a shaker for at least 10 seconds. Do not exceed the recommended daily dose. Food supplements should not be used as a substitute for a varied and balanced diet. A varied and balanced diet and a healthy lifestyle are recommended. Keep out of reach of children. An increase of weight may happen. Not suitable for children and young people. **Warning:** CELL PUMP contains caffeine. Not recommended for children or pregnant women [caffeine content: 145 mg/ 1 portion (7 g)]. The product also should not be taken by breastfeeding women, people with heart conditions, hypertension and hypersensitive to any of the constituents of the preparation. Do not exceed a daily intake of 400 mg of caffeine from all sources or a single dose of 200 mg of caffeine. Do not use before bedtime or during the immediately preceding hours before sleep. **Ingredients:** tricreatine malate (TRCRM), creatine monohydrate, L-arginine alpha-ketoglutarate, L-arginine hydrochloride, taurine, thickener – gum arabic (acacia gum); flavourings, acidity regulators – sodium citrates, citric acid; anti-caking agent – silicon dioxide; caffeine, sweeteners – acesulfame K, sucralose; nicotinamide – niacin, colours: carotenes (A), carmine (B), riboflavin (C), E 150c (D), E 150d (E), E 133 (F). (A)-(F) – Depending on the flavour of the product for ingredients used see symbols (A-F) beside for the date of minimum durability (best before). Manufactured on a production site that uses derivatives of **milk, eggs, soy, nuts, peanuts, cereals containing gluten, fish, crustaceans, molluscs.**

DE CELL PUMP Nahrungsergänzungsmittel in Pulverform mit Süßungsmitteln. Die Komposition von Kreatinmalat, Kreatinmonohydrat, L-Arginin-Alpha-Ketoglutarat und L-Argininhydrochlorid, ergänzt mit den für Profis wertvollen aktiven Wirkstoffen, darunter mit Koffein, Taurin und Niacin. Niacin trägt zu einem normalen Energiestoffwechsel bei. Das Produkt ist für körperlich aktive Erwachsene und Sportler bestimmt. **Verzehrempfehlung:** 1 Portion täglich 30 Minuten vor dem Training. 1 Portion (7 g Pulver = 1 Messlöffel) in 250 ml Wasser in einem Shaker für mindestens 10 Sekunden lang mixen. Die angegebene, empfohlene tägliche Verzehrmenge darf nicht überschritten werden. Nahrungsergänzungsmittel sollten nicht als Ersatz für eine abwechslungsreiche, ausgewogene Ernährung und eine gesunde Lebensweise verwendet werden. Für Kinder und Jugendliche nicht geeignet. Außerhalb der Reichweite von kleinen Kindern aufbewahren. Es kann eine Gewichtszunahme erfolgen. Die Zufuhr eines kreatinhaltigen Erzeugnisses sollte nicht dauerhaft, sondern zeitlich begrenzt erfolgen. Es wird empfohlen, das Produkt 2-3 Monate lang zu verzehren, dann eine Pause für 1-2 Monate zu machen und wenn nötig die Einnahme nach der Pause wiederholen. **Warnung:** CELL PUMP enthält Koffein. Für Kinder und schwangere Frauen nicht empfohlen (Koffeingehalt: 145 mg/ Tagesdosis). Das Produkt sollte auch nicht von Stillenden sowie von Personen mit Herzkrankheiten oder Bluthochdruck sowie bei individueller Unverträglichkeit gegenüber einer der Zutaten verwendet werden. Die Tagesdosis von 400 mg Koffein aus allen Quellen und von 200 mg pro Einheit darf nicht überschritten werden. Das Produkt soll direkt vor dem Schlafengehen nicht eingenommen werden. **Zutaten:** Kreatinmalat, Kreatinmonohydrat, L-Arginin-Alpha-Ketoglutarat, L-Argininhydrochlorid, Taurin, Verdickungsmittel Gummi arabicum; Aromen, Säureregulatoren Natriumcitrate, Citronensäure; Trennmittel Siliciumdioxid; Koffein, Süßungsmittel Acesulfam K, Sucralose; Nicotinamid – Niacin, Farbstoffe: Carotin (A), Echtes Karmin (B), Riboflavin (C), E 150c (D), E 150d (E), E 133 (F). (A)-(F) – Je nach Geschmack des Produktes befindet sich das Symbol (A-F) der verwendeten Komponenten neben dem Mindesthaltbarkeitsdatum (mindestens haltbar bis). Das Produkt wurde in einem Betrieb hergestellt, der auch Zutaten wie **Milch, Eier, Soja, Schalenfrüchte, Erdnüsse, glutenhaltiges Getreide, Fische, Krebstiere** und **Weichtiere** verarbeitet.

PL CELL PUMP Supplement diety w proszku. Zawiera substancje słodzące. Przelomowa merytorycznie i funkcjonalnie kompozycja kreatyn i form prekursora tlenu azotu (NO), uzupełniona o bezcenne dla profesjonalistów składniki aktywne stosowane w okresie najbardziej intensywnych treningów, m.in. niacynę, która przyczynia się do utrzymania prawidłowego metabolizmu energetycznego. Konsumpcja kreatyny przyczynia się do zwiększenia wydolności fizycznej podczas krótkotrwałych, powtarzających się ćwiczeń o dużej intensywności (efekt dotyczy konsumpcji 3 g kreatyny dziennie). **Przeznaczenie:** preparat przeznaczony dla osób dorosłych, aktywnych fizycznie i sportowców. **Zalecana dzienna porcja:** 1 porcja (7 g) 2 razy dziennie, na około 30 minut przed treningami. 1 porcję (7 g proszku = 1 miarka) rozpuścić w 250 ml wody, używając do tego shakera przez co najmniej 10 sekund. Nie należy przekraczać porcji zalecanej do spożycia w ciągu dnia. Supplement diety nie może być stosowany jako substytut zróżnicowanej diety. Zalecany jest zrównoważony sposób żywienia i zdrowy tryb życia. Przechowywać w sposób niedostępny dla małych dzieci. **Uwaga:** CELL PUMP zawiera kofeinę; nie zaleca się stosowania u dzieci oraz kobiet w ciąży (zawartość kofeiny: 145 mg/ 1 porcję (7 g); 290 mg/ 2 porcję (14 g)). Dodatkowo produktu nie należy stosować w okresie karmienia piersią, u osób z chorobami serca, nadciśnieniem lub w przypadku nadwrażliwości na którykolwiek ze składników preparatu. Nie spożywać z innymi produktami będącymi źródłem kofeiny lub innych składników o podobnym działaniu (np.: inne suplementy diety, kawa) lub z produktami zawierającymi owoc gorzkiej pomarańczy/ synefryni (suplementy diety). Nie przekraczać spożycia 400 mg kofeiny dziennie ze wszystkich źródeł. Nie stosować bezpośrednio przed snem lub w ciągu kilku godzin poprzedzających sen. Nie stosować łącznie z alkoholem lub lekami. **Składniki:** jabłczan kreatyny (TRCRM), monohydrat kreatyny, alfa-ketoglutaran L-argininy, chlorowodorek L-argininy, tauryna, substancja zagęszczająca – guma arabska (guma akacjowa); aromaty, regulatory kwasowości – cytryniany sodu, kwas cytrynowy; substancja przeciwzrybiąca – dwutlenek krzemu; kofeina, substancje słodzące – acesulfam K, sukraloza; amid kwasu nikotynowego – niacyna, barwniki: karoteny (A), karmin (B), ryboflawiny (C), E 150c (D), E 150d (E), E 133 (F). (A)-(F) – W zależności od smaku produktu symbol (A-F) użytego składnika znajduje się obok daty minimalnej trwałości (najlepiej spożyć przed). Wyprodukowano w zakładzie wykorzystującym składniki pochodzące z **mleka, jaj, soi, orzechów, orzeszków ziemnych (arachidowych), zbóż zawierających gluten, ryb, skorupiaków, mięczaków.**

Nutrition information/ Nährwertinformation/ Informacja żywieniowa	1 portion/ 1 Portion/ 1 porcja (7 g)	2 porcje (14 g)
Tricreatine malate/ Kreatinmalat/ Jabłczan kreatyny	2 450 mg	4 900 mg
Creatine monohydrate/ Kreatinmonohydrat/ Monohydrat kreatyny	750 mg	1 500 mg
of which/ davon/ w tym: creatine/ Kreatin/ kreatyna	2 500 mg	5 000 mg
L-arginine alpha-ketoglutarate/ L-Arginin-Alpha-Ketoglutarat/ Alfa-ketoglutaran L-argininy	750 mg	1 500 mg
L-arginine HCl/ L-Arginin HCl/ Chlorowodorek L-argininy	620 mg	1 240 mg
of which/ davon/ w tym: L-arginine/ L-Arginin/ L-arginina	995,5 mg	1991 mg
Taurine/ Taurin/ Tauryna	500 mg	1 000 mg
Caffeine/ Koffein/ Kofeina	145 mg	290 mg
Niacin/ Niacyna (mg NE)	16 mg (100%*)	32 mg (200%*)

*NRV/ RWS – nutrient reference value/ Nährstoffbezugswert nach LMIV/ referencyjna wartość spożywcza.
*To adjust the taste intensity to individual preferences dissolve in 200-300 ml of water./ Je nach Wunsch der Geschmacksintensität, das Pulver in 200 bis 300 ml Wasser auflösen./ Aby dostosować intensywność smaku do indywidualnych preferencji rozpuścić w 200-300 ml wody.

Best before (Exp.) / Unopened, keep in a dry and cool place. Lot No. / Mindestens haltbar bis (Exp.) / Ungeöffnet, kühl und trocken aufbewahren. Losnummer/ Najlepiej spożyć przed (Exp.) / Przechowywać w suchych pomieszczeniach, w temperaturze pokojowej, w szczelnie zamkniętych opakowaniach. Ozn. partii produkcyjnej:

CELL PUMP

Food supplement with sweeteners/
Nahrungsergänzungsmittel mit Süßungsmitteln/
Supplement diety. Zawiera substancje słodzące.



70 portions/
Portionen/ porcji

490 g

Manufactured for Biogenix/ Hergestellt für Biogenix/
Wyprodukowano dla Biogenix. NutriFarm Sp. z o.o.
Pustynia 84 G, 39-200 Dębica, Poland
tel. +48 148880000, info@biogenix-bx.com
www.biogenix-bx.com